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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1113 Underhåll av skoterleder och det statliga ledsystemet 

Snöskotern är ett hjälpmedel för att förflytta sig, inte minst i fjällvärlden. 
Skotern gör det möjligt att idka näringsverksamhet, ägna sig åt 
fritidssysselsättningar och utveckla besöksnäringen samt möjliggör viss 
samhällsservice som exempelvis räddningstjänst. Ett ledsystem skyddar känslig 
miljö från skotertrafik. En anvisad led kan begränsa körning i andra områden 
där det i dag kan uppstå konflikter mellan näringar, markägare och miljömål. 
Väl underhållna leder möjliggör framkomlighet och minskar risken för olyckor. 
Märkning av passager på sjöisar är viktig och sladdning av leder måste 
finansieras.

Dagens ansvar och ekonomiska modeller för ledsystemet behöver ses över. 
Statliga prioriteringar har lett till lederna inte kan skötas på vintertid, och det 
lokala ansvaret är i huvudsak baserat på ideella organisationer. Det nationella 
ansvaret i fjällen utövas bland annat genom det statliga ledsystemet som består 
av ca 550 mil leder varav en del är möjliga för skoterkörning. Det finns en stor 
underhållsskuld i infrastrukturen där delar av lederna, broarna och skyltningen 
förfaller. Felaktiga prioriteringar har lett till sämre underhåll av skoterleder. 

Jag vill med anledning av detta fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder är statsrådet beredd att vidta för att skoterleder och det statliga 
ledsystemet underhålls? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-24
Besvaras senast
2017-04-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


